

## Financial Offer: Refilling and Supply Fire extinguishers for Northeast Syria

### العرض المالي: إعادة تعبئة وتوريد طفايات حريق لشمال شرق سوريا

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Sample to be provided	Unit Price (USD)
<b>Refill Fire Extinguisher</b>					
1.1	Refilling fire extinguishers of (6) kg with kind powder of high quality and maintenance each fire extinguishers (safety nail, pressure gauge, repair, breakage power plate , hose, ), the price includes all needed to completed this work and transport all extinguishers to identified site via Order, all the works should be done according to instructions of site engineer.	Psc	1		
1.2	Refilling fire extinguishers of (12) kg with kind powder of high quality and maintenance each fire extinguishers (safety nail, pressure gauge, repair, breakage power plate , hose, ), the price includes all needed to completed this work and transport all extinguishers to identified site via Order, all the works should be done according to instructions of site engineer.	Psc	1		
1.3	Refilling fire extinguishers of (25) kg with kind powder of high quality and maintenance each fire extinguishers (safety nail, pressure gauge, repair, breakage power plate , hose, ), the price includes all needed to completed this work and transport all extinguishers to identified site via Order, all the works should be done according to instructions of site engineer.	Psc	1		
1.4	Refilling fire extinguishers of (50) kg with kind powder of high quality and maintenance each fire extinguishers (safety nail, pressure gauge, repair, breakage power plate , hose, ), the price includes all needed to completed this work and transport all extinguishers to identified site via Order, all the works should be done according to instructions of site engineer.	Psc	1		
<b>Supply Fire Extinguisher</b>					
2.1	Supply fire extinguishers of(50)kg with kind powder of high quality and ready to use (includes safety nail, pressure gauge, hose, powder, base ... and all needed), the price includes transport of all extinguishers to the identified site via Order, all the works should be done according to instructions of the site engineer.	Psc	1	Yes	
2.2	Supply fire extinguishers of(12)kg with kind powder of high quality and ready to use (includes safety nail, pressure gauge, hose, powder, base ... and all needed), the price includes transport all extinguishers to identified site via Order, all the works should be done according to instructions of the site engineer.	Psc	1	Yes	

#### Estimated Quantity for this Tender

#	Item description	Unit	Monthly needs per location						Total quantities/month	Total quantities
			MHD	TWH	TS	NRZ	HCCa	TCCa		
<b>Refilling</b>										
1.1	إعادة تعبئة طفايات حريق سعة (6) كيلو بمسحوق عيني عالي الجودة وصيانة كل طفايات حريق (مسمار أمان ، مقياس ضغط ، إصلاح ، كسر صفيحة كهربية ، خرطوم ، السعر يشمل كل ما يلزم لإنجاز هذا العمل ونقل جميع طفايات الحريق إلى تم تحديد الموقع عن طريق الطلب ، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	Pcs	0	0	45	20	0	65	780	
1.2	إعادة تعبئة طفايات حريق سعة (12) كيلو بمسحوق عيني عالي الجودة وصيانة كل طفايات حريق (مسمار أمان ، مقياس ضغط ، إصلاح ، كسر صفيحة كهربية ، خرطوم ، السعر يشمل كل ما يلزم لإنجاز هذا العمل ونقل جميع طفايات الحريق إلى تم تحديد الموقع عن طريق الطلب ، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	Pcs	30	10	20	15	30	120	1440	
1.3	إعادة تعبئة طفايات حريق سعة (25) كيلو بمسحوق عيني عالي الجودة وصيانة كل طفايات حريق (مسمار أمان ، مقياس ضغط ، إصلاح ، كسر صفيحة كهربية ، خرطوم ، السعر يشمل كل ما يلزم لإنجاز هذا العمل ونقل جميع طفايات الحريق إلى تم تحديد الموقع عن طريق الطلب ، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	Pcs	12	5	4	0	0	21	252	
1.4	إعادة تعبئة طفايات حريق سعة (50) كيلو بمسحوق عيني عالي الجودة وصيانة كل طفايات حريق (مسمار أمان ، مقياس ضغط ، إصلاح ، كسر صفيحة كهربية ، خرطوم ، السعر يشمل كل ما يلزم لإنجاز هذا العمل ونقل جميع طفايات الحريق إلى تم تحديد الموقع عن طريق الطلب ، يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.	Pcs	2		2	2	0	6	72	
<b>supply new fire extinguisher</b>										
2.1	توريد طفايات حريق سعة (50) كيلو جرام ببودرة عينية عالية الجودة وجاهزة للاستخدام (تشمل مسمار الأمان ومقياس الضغط والخرطوم والبودرة والقاعدة ... وكل ما يلزم) السعر يشمل نقل جميع طفايات الحريق إلى الموقع المحدد عن طريق الطلب جميع الأعمال يجب ان تتم حسب تعليمات مهندس الموقع.	Pcs				1	0	1	12	
2.2	توريد طفايات حريق سعة (12) كيلو جرام ببودرة عينية عالية الجودة وجاهزة للاستخدام (تشمل مسمار الأمان ومقياس الضغط والخرطوم والبودرة والقاعدة ... وكل ما يلزم) السعر يشمل نقل جميع طفايات الحريق إلى الموقع المحدد عن طريق الطلب جميع الأعمال يجب ان تتم حسب تعليمات مهندس الموقع.	Pcs	2	1	0	2	2	6	13	

**NOTES:**

- 1- All the items should be approved by our organization's field Staff.
- 2- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- 3- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 5- The delivery Locations are **Mahmoudly, Twaikhiniyah, Tel Semen and Newroz Camps, Hassakah Collective Centers , and Tabqa Collective Center** in North-East Syria
- 6- The offered Prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and Implementation to locations mentioned in point(5) above in North East SYRIA
- 7-The vendor must provide sample of the Highlighted items in the financial offer along with his offer to Hassakah office in Northeast Syria.

ملاحظات:

- 1- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- 2- منضمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان تكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة. ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- 5- مواقع التوصيل موجودة في مخيمات (محمودلي، طويخينييه، تل السمن و نوزوز) ، المراكز الجماعية في الحسكة و المراكز الجماعية في طيبة في شمال شرق سوريا.
- 6- الاسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل و التحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في النقطه رقم (5) علاوة في شمال شرق سوريا.
- 7- يجب على المورد تقديم عينة (مواذج) للمواد المؤشر عليها العرض المالي مع عرضه الى مكتب الحسكة في شمال شرق سوريا.

Name of Signatory: \_\_\_\_\_

Title of Signatory: \_\_\_\_\_

Name of Bidder: \_\_\_\_\_

Signature & stamp: \_\_\_\_\_

Date of Signing: \_\_\_\_\_